
HVA ITFK’S styremøte nr. 6/2023 

NÅR Tirsdag 5. desember kl 18:00 – 19:45 

HVOR Verdal hotell 

HVEM Andreas Trefjord, Ingrid Rein, Nils B. Skaar, Reidar 

Olsen, Lise Tromsdal, Geir T. Widerøe, Sture Green, 

Øystein Klokkerhaug 

 

Forfall:  
 

33/23 Gjennomgang fra forrige styremøte 

Gjennomgått og godkjent. 

Forsponsor: Er sterke signal på at denne blir oppsagt siden sponsor ser at det er for lavt salg i 

området, men foreløpig ikke noe konkrete svar. Er for øvrig forpliktet til å være sponsor ut 

2024. 

34/23 Innkomne mail 

Leder refererer til et møte forrige uke med Jakt i Verdal. Der har de funnet ny leder i Espen 

Rokne. Det er sendt ut forespørsel til 15 bedrifter i Verdal om sponsing, men lite respons 

foreløpig. UMAS har gitt tilbakemelding om at de bidrar med 3000,- i året. Det blir nytt møte 

på nyåret med gjennomgang av vedtekter, og årsmøte i april der nye vedtekter skal vedtas. 

Fortsatt ikke mottatt noe info om FKF sitt arbeid med utsetting av fugl! 

 

35/23 Medlemstall og økonomi 

Medlemstallet pr dags dato er 600. 

Kasserer informerer om at det forventes å få inn noen regninger enda, men likevel ser 

økonomien bra ut. 

36/23 Fra utvalgene 

Akt. Nord 

Neste år kommer Landsskytterstevnet til Steinkjer og kan gi noen utfordringer når det 

kommer til Heia treningsterreng. 

Arrangert valpekurs med 4 hunder og 6 deltakere. 

Har prøvd å få arrangert høstmøte, noe som ikke har latt seg gjøre. Per Kristian Bruun kan 

være aktuell for et lukket medlemsmøte/instruktørmøte til våren, og vi har opprettet dialog 

med Erik Wilsson som en mulig foredragsholder i fremtiden. 

  

Akt. Sør 



Ferdig med valpekurs. 17 deltakere og det virket som de var godt fornøyde med kurset. 

Jaktprøveutvalget 

Arrangert skogsfuglprøve. Ingen premierte på lørdag, men 5 premieringer på søndag. Neste 

års skogsfuglprøve blir et par uker tidligere på grunn av NM skog som skal arrangeres i 

Trøndelag samme helg som vi bruker til vanlig. 

Dommerutvalget 

Møte i januar hvor saker innkommet fra dommere i klubben vil bli tatt opp. Ønske fra sentralt 

dommerutvalg at dommerutdanning tas opp. 

Utstillingsutvalget 

Ingen aktivitet siden sist. 

37/23 Budsjettforslag 

Styret har begynt diskusjonen, og vil fortsette saken på neste møte. 

38/23 Årsmeldinger 

Alle mottatt av sekretær. 

39/23 Årsmøte 

Styret må bli enige om egne saker mot årsmøtet. Det skal også legges ut dato og sakliste i en 

gitt periode før møte blir avholdt. FKF sitt arbeid med lavland og utsetting av fugl må være et 

tema på årsmøte. 

40/23 Årsfest 

Det må tas kontakt med festkomiteen ang arrangementet. 

 

Eventuelt: Det er signert en avtale med hytteforeningen ved Risvatnet angående parkering 

under våre jaktprøver og andre arrangement. 

Det må følges opp kriterier for «Årets hund ITFK». 

Møtet blir avsluttet i tradisjonell stil med servering av rakfisk. 

Neste styremøte blir: Tirsdag 16. Januar. 

Referent R.Olsen 


